
Veckans regelnöt v. 20 2023  

Ja eller Nej-frågan 
Måste en tävlingsrond omfatta 18 hål?  
 
  

Spelare byter ut klubba som skadats vid ett slag   
Denna situation inträffar under en singeltävling slagspel. 

David träffar en trädstam när han fullföljer ett slag på 7:an, varvid klubbskaftet går 
av.  
Efter att ha spelat 9:an går han till shopen och lånar en liknande klubba. Han lämnar 
in den skadade klubban för omskaftning och stoppar ned den ”nya” klubban i 
bagen.   
Vad gäller för Davids byte av klubba? 

A Det var tillåtet, men bara om han startat ronden med 13 eller färre klubbor.  
B Det var tillåtet, även om han startat ronden med 14 klubbor.  
C Det var inte tillåtet oavsett hur många klubbor han startat ronden med. Han får 

två slags plikt varje gång han använder den ”nya” klubban under ronden.  
D Det var inte tillåtet oavsett hur många klubbor han startat ronden med. Han får 

två slags plikt på vart och ett av hål 10 och 11, oavsett om han använder den 
”nya” klubban eller ej. 

OBS! Försök motivera svaret med rätt regel eller Clarification (Klargörande).  

 
 



Veckans regelnöt v. 20 2023 – Facit 

Ja eller Nej-frågan 
Måste en tävlingsrond omfatta 18 hål?  
Nej, tävlingsledningen kan besluta att den omfattar färre än 18 hål. Definition  
OBS! En rond som är påbörjad för någon spelare får inte kortas av.  

Spelare byter ut klubba som skadats vid ett slag   
Denna situation inträffar under en singeltävling slagspel. 

David träffar en trädstam när han fullföljer ett slag på 7:an, varvid klubbskaftet går 
av.  
Efter att ha spelat 9:an går han till shopen och lånar en liknande klubba. Han lämnar 
in den skadade klubban för omskaftning och stoppar ned den ”nya” klubban i 
bagen.   
Vad gäller för Davids byte av klubba? 

A Det var tillåtet, men bara om han startat ronden med 13 eller färre klubbor.  
B Det var tillåtet, även om han startat ronden med 14 klubbor.  
C Det var inte tillåtet oavsett hur många klubbor han startat ronden med. Han får 

två slags plikt varje gång han använder den ”nya” klubban under ronden.  
D Det var inte tillåtet oavsett hur många klubbor han startat ronden med. Han får 

två slags plikt på vart och ett av hål 10 och 11, oavsett om han använder den 
”nya” klubban eller ej.  

OBS! Försök motivera svaret med rätt regel eller Clarification (Klargörande).  

Eftersom David skadar en av sina klubbor vid normalt spel får han byta ut den utan 
plikt. R 4.1 OBS! Nyhet 2023 
En klubba som skadas av spelaren under ronden får fortsätta användas i sitt 
skadade skick. Detta gäller även om den skadas i samband med ett vredesutbrott.  
OBS! Klubban får inte skadas avsiktligt just för att dess egenskaper ska förändras. 
Om spelaren skulle använda en sådan klubba blir han diskvalificerad.  

Svarsalternativ B  

OBS! En klubba som skadas av något utomstående eller naturkrafter får bytas ut.  

 


